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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 
        

RĒZEKNES NOVADA DOME 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

       ĀRKĀRTAS SĒDES PROTOKOLS 
          Rēzeknē 

2022.gada 22.septembrī        Nr. 25 
 
Sēde sasaukta plkst. 13:00 
Sēde atklāta plkst. 13:00 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
 
Protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Piedalās:  

– Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts 
Anita Ludborža, Deputāts Anna Rancāne, Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Kaspars Melnis, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Aija 
Kiserovska, Deputāts Georgijs Jevsikovs, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, Deputāts Jekaterina Ivanova 

 
Nepiedalās:  

– Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka – atvaļinājumā, 
– Deputāti Guna Popova, Aivars Buharins – pamatdarbā,  
– Deputāts Inta Brence – komandējumā.  

 
Uzaicināti: 
- Kaunatas apvienības pārvaldes struktūrvienības Čornajas pagasta pārvalde vadītājs Oļegs 

Kvitkovskis (1.§), 
- Kaunatas apvienības pārvaldes struktūrvienības Kaunatas pagasta pārvalde vadītājs Sergejs 

Bašmakovs (2.§),  
- Maltas apvienības pārvaldes galvenā grāmatveža vietnieks Jevģēnija Grišuļonoka (3.§), 
- Kaunatas apvienības pārvaldes Grāmatvedības uzskaitvedis Nataļja Kovaļevska 

(4.§),Kaunatas apvienības pārvaldes struktūrvienības Stoļerovas pagasta pārvalde vadītājs 
Oļegs Kvitkovskis (4.§).  

 
Darba kārtībā: 
Balsojums par darba kārtību. 
1. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Čornajas pagasta Čornajas ciemā. 

2. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Kaunatas pagasta Kaunatas ciemā. 

3. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Silmalas pagastā. 

4. Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Stoļerovas pagasta Stoļerovas 
ciemā. 
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Balsojums par darba kārtību 

Izskatījusi Rēzeknes novada domes priekšsēdētāja Monvīda Švarca priekšlikumu par 
izsludinātās Rēzeknes novada domes ārkārtas sēdes darba kārtības apstiprināšanu un 
papildināšanu, pamatojoties uz likuma “Par pašvaldībām” 29., 31.pantu un 32.panta pirmo 
daļu, Rēzeknes novada dome, 

balsojot: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, 
Jekaterina Ivanova, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Kaspars Melnis, Anna 
Rancāne, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: Apstiprināt izsludināto Rēzeknes novada domes 2022.gada 22.septembra ārkārtas   
sēdes darba kārtību (1. - 4.jautājums). 
 

1.§ 
Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Čornajas pagasta Čornajas ciemā 
Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Kaunatas apvienības 

pārvalde” struktūrvienības “Čornajas pagasta pārvalde” 2022.gada 
15.septembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 
par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Čornajas pagasta 
Čornajas ciemā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(aicina Oļegu Kvitkovski sniegt papildus informāciju par kurināmā 
veidu un iepirkuma procesu) 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Čornajas ciema katlu māja darbojas uz malkas. Paredzētais malkas 
daudzums ir 500 kubikmetri sezonai. Atlikums uz apkures sezonas 
sākumu bija 110 kubikmetri, kas iepirkti jau iepriekš. 350 kubikmetrus 
plānots sagatavot pašu spēkiem un 198 kubikmetri jau ir sagatavoti 
pašu spēkiem. Iepirkums bija izsludināts jūnijā, bet uz sludinājumu 
neviens uzņēmējs neatsaucās. Tāpēc tika pieņemts lēmums malku 
gatavot pašu spēkiem. 

Izsaka viedokli 
Jekaterina Ivanova: 

Varbūt varētu sniegt informāciju, par cik izmaksas palielinājās, 
salīdzinot ar iepriekšējiem iepirkumiem? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Iepriekš bija 47 euro 20 centi, tagad būs 55 euro 66 centi. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kāda cena ir vienam kubikmetram malkas? 
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Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Malkas kubikmetra cena būs dažāda, jo jau iepriekš esošie 110 
kubikmetri bija iegādāti par 23,90 euro. Tagad 350 kubikmetrus 
sagatavojam saviem spēkiem un savu tehniku, tie būs par 11,72 euro. 
Un 198 kubikmetri, kur tiks pielietota uzņēmēju tehnika, būs pa 23,58 
euro. Vidējā malkas cena par kubikmetru būs 17 euro 33 centi. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Jūs minējāt, ka sezonā aiziet 500 kubi, bet jūsu nosauktajos ciparos 
sanāk 648 kubi. 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Aprēķinot pēc tabulas, lai sanāktu daudzums, atbilstoši 
megavatstundām, sanāk, ka jāizkurina 648 kubi. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Aprēķins ir veikts, atbilstoši metodikai. Vadoties pēc tā, kāds ir bijis 
patēriņš, kāda ir bijusi siltumpiegādes uzskaite. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd dažādos iepirkumos cenas svārstās no 65 līdz pat 75 euro. Visa 
šī gada ietvarā katram pagastam ir aicinājums maksimāli izmantot 
visus savus resursus - ceļmalas, grāvmalas, atbrīvotās 
lauksaimniecības zemes u.c., un gatavot malku jau nākamajai sezonai. 

Izsaka viedokli 
Kaspars Melnis: 

Iesniegumā minētā summa nesaskan ar summu, kas ir atspoguļota 
lēmuma projektā. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Visi iesniegumi un tarifa aprēķini bija pēdējā brīdī. Iesniegumos 
summas atšķīrās, tāpēc komunālo jautājumu komisija strādāja un 
skaitļus sarēķināja precīzi, kādi tie ir gala rezultātā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lēmumu pieņem, balstoties uz attiecīgās komunālo pakalpojumu 
apstiprināšanas komisijas iesniegto iniciatīvu, kurā ir pievienotas 
datnes. Datnē ir ielikts attiecīgā pagasta iesniegums, attiecīgā pagasta 
pamatojums. Komisija, izskatot un aprēķinot esošos datus, lēmuma 
projektā virza 55,66 euro par megavatstundu bez PVN. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, 
Jekaterina Ivanova, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Kaspars Melnis, Anna 
Rancāne, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa 
apstiprināšanu Čornajas pagasta Čornajas ciemā". 

 
2.§ 

Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Kaunatas pagasta Kaunatas 
ciemā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Kaunatas apvienības 
pārvalde” struktūrvienības “Kaunatas pagasta pārvalde” 2022.gada 
15.septembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 
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par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Kaunatas pagasta 
Kaunatas ciemā. 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

Kaunatas pagastā apkure ir ar malku. Bija atlikums no pagājušās 
apkures sezonas - 700 kubi. Iepirkuma procedūra ir pabeigta un tiek 
gatavota malka no saviem īpašumiem, kur ir aizaugusi 
lauksaimniecības zeme. Pagājušajā gadā tarifs bija 43, 45 euro, šogad 
palielinājās uz 7 euro bez PVN. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik uz sezonu kubu malkas ir nepieciešams? 

Izsaka viedokli 
Sergejs Bašmakovs: 

1800 kubu. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Kaunatas pagasta pārvaldē ir zemas apkures cenas. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, 
Jekaterina Ivanova, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Kaspars Melnis, Anna 
Rancāne, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa 
apstiprināšanu Kaunatas pagasta Kaunatas ciemā". 

 
3.§ 

Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Silmalas pagastā 
Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 

pārvalde” struktūrvienības “Silmalas pagasta pārvalde” 2022.gada 
14.septembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 
par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Silmalas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Apkure Silmalas pagastā ir ar koksnes granulām, tāpēc jūtami atšķiras 
no iepriekšējiem izcenojumiem. Granulu cena ir 453,33 euro. No 
sākuma nebija piedāvājumu, tad iepirkām ceturto daļu. Iepirkums būs 
jāturpina. Lakstīgalu 7 apkurinām pagasta telpas, izcenojums ir 163,60 
euro, kas ir par 2,91 reizes dārgāk nekā iepriekš. Saules 4 ir pagasta 
ēka, te tiek apkurināta viena firma 12 kvadrātmetru platībā. Nomas 
maksu vajadzēs mainīt vienam veikaliņam, kuram apkure ir iekļauta 
nomas maksā. Izcenojums sanāk - 164,11 euro, kas ir 3,24 reizes 
dārgāk nekā iepriekš. Parka 3 ir dzīvojamā māja. Izcenojums sanāk 
185,67 euro, kas ir 3 reizes dārgāk nekā iepriekš, bet, ņemot vērā 
kompensāciju, ko paredz valdība - 50% virs 68 euro, iedzīvotājiem būs 
jāmaksā 126,83 euro, kas ir 1,68 reizes dārgāk. 
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Izsaka viedokli 
Kaspars Melnis: 

Vai ir runāts ar veikala īpašniekiem? Vai viņi ir kursā, ka celsies 
apkure? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Ar veikala īpašnieku nav runāts. Kamēr nav lēmuma, nevar veikt 
nekādus grozījumus. 

Izsaka viedokli 
Kaspars Melnis: 

Bet vismaz informēt, lai saprastu, ko īpašnieks vēlas. Vai iedzīvotāji ir 
informēti? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Jā, iedzīvotāji ir informēti. Par sadārdzinājumu ir rakstīts avīzē, bet 
uzņēmējs vēl nav brīdināts. 

Izsaka viedokli Anna 
Rancāne: 

Vai kāda no mājām ir siltināta? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Nē, neviena no mājām nav siltināta. 

Izsaka viedokli Anna 
Rancāne: 

Cik liela summa ir sakrājusies no parādniekiem? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Ir divi parādnieki, un parāda summa ir ap 1500 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kad tika izsludināts iepirkums? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Augustā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kāpēc ne jūnijā, kad bija zināms, ka cenas aug? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Šis jautājums nav manā kompetencē. Jājautā vadībai. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kāpēc ir iepirkta tikai ceturtā daļa granulu, nevis viss nepieciešamais 
daudzums? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Tāpēc, ka nebija piedāvājumu uz BIG maisiem, kas ir izlietojami 
bunkuros. Arī sarunu rezultātā piedāvājumi nesekoja. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja ir kādi sarežģījumi ar iepirkumiem, lūgums ziņot arī deputātiem, jo 
deputātiem arī ir daudz paziņas, kas varētu šādu situāciju atrisināt. 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

Cik sen ir apkure ar granulām? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Gadus 6., 7. Tajā laikā bija izdevīgi, nevajadzēja tik daudz kurinātāju. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(sniedz informāciju) 
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Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Silmalas ciemos visur ir granulu apkure? 

Izsaka viedokli 
Jevģēnija 
Grišuļonoka: 

Apkure ir tikai vienai dzīvojamai mājai Vecružinā, Parka ielā 3. Tā ir 
24 dzīvokļu māja. Iedzīvotājiem vienu māju apkurina. Bet apkurina arī 
Krukos skolas ēku, Gornicā - bērnudārzu un pagasta ēku. Arī visi 
pārējie mazie objekti tiek apkurināti ar granulām. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vietās, kur arī ir granulu apkure, tarifi netika apstiprināti, jo tarifu 
apstiprina tikai, lai piestādītu rēķinu par sniegto pakalpojumu, kur 
darbojas pašizmaksas princips. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, 
Jekaterina Ivanova, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Kaspars Melnis, Anna 
Rancāne, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa 
apstiprināšanu Silmalas pagastā". 

 
4.§ 

Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Stoļerovas pagasta Stoļerovas 
ciemā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Kaunatas apvienības 
pārvalde” struktūrvienības “Stoļerovas pagasta pārvalde” 2022.gada 
19.septembra iesniegumu, lūdzu atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu 
par siltumapgādes pakalpojuma tarifa apstiprināšanu Stoļerovas 
pagasta Stoļerovas ciemā. 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Stoļerovas ciema katlu sistēma darbojas uz malkas. Situācija ir tāda, 
ka līdz šim tur darbojās SIA "Granulu mobilais siltums", kas 
nodrošināja pakalpojumu. Uz doto brīdi ar šo SIA ar septembri līgums 
tika lauzts, sakarā ar to, ka viņi neiet uz kontaktu. Tāpēc šo apkures 
sezonu kurināsim paši. Malka ir sagatavota uz 70%. 252 kubikmetri ir 
par 13 euro 92 centiem un 328 kubikmetri par 25 euro 42 centi. Ir 
noslēgti līgumi ar uzņēmējiem. Nepieciešamais malkas daudzums ir 
580 kubikmetri. Pēdējais tarifs bija 57 euro 22 centi, kas bija 
apstiprināts SIA "Granulu mobilais siltums", bet uz doto brīdi 
aprēķinātais tarifs ir 65 euro 50 centi bez PVN. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai katli piederēja SIA "Granulu mobilais siltums"? Un kādi katli tiks 
izmantoti? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Viens katls ir pagasta īpašums, otrs katls ir uzstādīts tai firmai, bet 
piederība nav noskaidrota. Katls nepieder SIA "Granulu mobilais 
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siltums", tas tiek noskaidrots. Tas varētu būt Centrālās finanšu 
aģentūras īpašums. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Iegādāts projekta ietvaros. Šobrīd pašvaldības juristi ir nosūtījuši 
vēstules gan SIA "Granulu mobilais siltums", gan iespējamiem 
administratoriem par iespēju turpināt sarunas par apkures katla iegādi. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai varēs izmantot paši savu katlu? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Šobrīd izmantosim esošo katlu. 

Izsaka viedokli 
Kaspars Melnis: 

Kā ir ar soda sankcijām šai firmai? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Soda sankcijas ir paredzētas. Ja līgums tiek lauzts vienpusēji, tad sods 
paredzēts 5000 euro, bet šai firmai ir vēl parāds ap 550 euro par nomu. 

Izsaka viedokli 
Kaspars Melnis: 

Vai šai firmai ir izsludināta maksātnespēja? 

Izsaka viedokli Oļegs 
Kvitkovskis: 

Maksātnespēja vēl nav izsludināta. Tai bija apturēta darbība, bet tagad 
lursoft dati norāda, ka, ja ir norēķini, tad tikai caur tiesas izpildītāju. 

Par lēmumu balso: "par"  - 

15 (Vasīlijs Arbidāns, Vilis Deksnis, Jānis Freibergs, 
Jekaterina Ivanova, Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, 
Felicija Leščinska, Anita Ludborža, Kaspars Melnis, Anna 
Rancāne, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, Monvīds Švarcs, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par siltumapgādes pakalpojuma tarifa 
apstiprināšanu Stoļerovas pagasta Stoļerovas ciemā". 

 
 
 
Sēde slēgta 13:29 
 
Nākamā kārtējā Rēzeknes novada domes sēde tiek sasaukta 2022.gada 6.oktobrī. 
 
 
Pielikumi: 

1. 1.§ - 4.§. 
 

 
Sēdes vadītājs         Monvīds Švarcs 
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Protokoliste         Natālija Zvīdriņa 


